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P R O T O K Ó Ł  NR XLIV/13 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 24 kwietnia 2013 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej - Burmistrz Kożuchowa  

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta  - Skarbnik Gminy 

4. Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM 

5. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Sprawozdanie z działalności OPS w Kożuchowie. 

5. Ochrona środowiska – podjęte działania w zakresie dalszej kanalizacji na terenie 

Gminy i budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

6. Plany i zamierzenia organizacyjno – finansowe związane z obchodami Dni 

Kożuchowa.  

7. Informacja dotycząca stanu prawnego i technicznego zabytków znajdujących się na 

terenie Gminy. Gminny rejestr zabytków. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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a/ wyposażenia Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym w majątek Gminy Kożuchów; 

/numer druku XLIV /1/13/ 

b/ zmian w uchwale w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji  

z mieszkańcami Gminy Kożuchów; /numer druku XLIV /2/13/ 

c/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku XLIV /3/13/ 

d/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. /numer druku XLIV 

/4/13/ 

e/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów 

na lata 2013 – 2020; /numer druku XLIV /5/13/ 

9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLIII. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Malczyk Piotr – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, 

złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie  8 lit. f porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kożuchowie. /numer druku XLIV /6/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Malczyk Piotr – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, 

złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 8 lit. g porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. /numer druku XLIV 

/7/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 8 lit. h porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie 

Komisji Spraw Społecznych. /numer druku XLIV /8/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 8 lit. i porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji 

Gospodarki i Budżetu. /numer druku XLIV /9/13/ 
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Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Sprawozdanie z działalności OPS w Kożuchowie. 

5. Ochrona środowiska – podjęte działania w zakresie dalszej kanalizacji na terenie 

Gminy i budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

6. Plany i zamierzenia organizacyjno – finansowe związane z obchodami Dni 

Kożuchowa.  

7. Informacja dotycząca stanu prawnego i technicznego zabytków znajdujących się na 

terenie Gminy. Gminny rejestr zabytków. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ wyposażenia Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym w majątek Gminy Kożuchów; 

/numer druku XLIV /1/13/ 

b/ zmian w uchwale w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji  

z mieszkańcami Gminy Kożuchów; /numer druku XLIV /2/13/ 

c/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku XLIV /3/13/ 

d/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. /numer druku XLIV 

/4/13/ 

e/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów 

na lata 2013 – 2020; /numer druku XLIV /5/13/ 

f/ rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kożuchowie; /numer druku XLIV /6/13/ 

g/ rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa; /numer druku XLIV /7/13/ 

h/ zmiany w składzie Komisji Spraw Społecznych; /numer druku XLIV /8/13/ 

i/ zmiany w składzie Komisji Gospodarki i Budżetu; /numer druku XLIV /9/13/ 

9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLIII. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. / za – 14/ 
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Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac 

Burmistrza między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, poprosił 

o więcej informacji nt. spotkania z firmą prowadzącą prace w Radwanowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że firma zobowiązała się do 

zapłacenia odszkodowania za zniszczenie dróg gruntowych. W chwili obecnej trwają 

negocjacje dotyczące jego wysokości.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, poprosił 

o podanie terminu wykonania naprawy dróg. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że wszelkie uzgodnienia będą 

przedstawione na posiedzeniach Komisji. Najprawdopodobniej na najbliższej sesji środki 

zostaną wprowadzone do budżetu. Zostanie podpisane porozumienie  

i najprawdopodobniej w roku bieżącym drogi zostaną naprawione. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał o rozstrzygnięcie przetargu na dożywianie dzieci. 

Stwierdził, że Spółdzielni Socjalnej „Eden” nie udało się wygrać tego przetargu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że przetarg ogłaszany był 

przez OPS w Kożuchowie. Spółdzielni nie udało się wygrać przetargu ponieważ firma, 

która wygrała zaproponowała cenę o 0,40 zł niższą. Dopiero w trakcie realizacji zadania 

można weryfikować czy Firma spełnia klauzulę społeczną zapisaną w specyfikacji. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że w mediach pojawiają się informacje nt. ustalania 

przez Wojewodę stawki na wywóz nieczystości. Poprosił o stanowisko w tej sprawie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że Związek Międzygminny 

ogłosił przetarg. Otwarcie ofert odbędzie się 20 maja br., dlatego najprawdopodobniej  

nie zostanie wydane zarządzenie zastępcze Wojewody. Okazało się, że to, co zrobił 

Związek jest najlepszym rozwiązaniem dla mieszkańców. Mieszkańcy buntowali się, że 

wraz z deklaracją powinni złożyć deklarację dotyczącą stawki. Jeżeli tak by się stało,  

a w wyniku przetargu stawka okazałaby się inna wówczas mieszkańcy musieliby składać 

ponowną deklarację. Na sesję majową zostanie przygotowany regulamin utrzymania 

czystości. W dniu jutrzejszym Zarząd Związku udaje się na spotkanie z nadzorem 

prawnym Wojewody w celu ustalenia pewnych elementów regulaminu. Większym 
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problemem jest to, że z Gminy Kożuchów wpłynęło tylko 52% deklaracji. Nie ma 

rozeznania danych dotyczących osiedli, ponieważ spółdzielnie mieszkaniowe składały 

deklaracje zbiorowe. Jeżeli nie zostaną złożone wszystkie deklaracje, to po 

rozstrzygnięciu przetargu Związek „Eko–Przyszłość” musi wszcząć postępowanie 

administracyjne celem wydania decyzji ustalającej stawkę opłaty za każdą nieruchomość. 

Są to koszty, które musi ponieść Gmina, albo zostaną nimi obciążeni wszyscy.   
 

Do pkt.3. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Drozdek Sławomir – radny, w związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości  

i porządku w gminach, która zacznie obowiązywać od 1 lipca 2013 r. złożył wniosek, aby 

Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych „Uskom” wypowiedziało, ze skutkiem prawnym 

na dzień 30.06.2013 r., dotychczasowe umowy na odbiór odpadów komunalnych 

wszystkim mieszkańcom oraz przedsiębiorcom naszej Gminy. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że Prezes P.U.K. „Uskom” 

rozważa taką ewentualność. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu złożył wniosek  

o rozeznanie możliwości, przy okazji modernizacji istniejących lamp, zamontowania 

dwunastu lamp drogowych oświetleniowych w miejscowości Stypułów przy drodze 

wojewódzkiej Nr 296. Nadmienił, że dokumentacja na istniejące oświetlenie znajduje się 

obecnie w dziale Technicznym celem uzgodnień.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że złożona dokumentacja 

dotyczy wymiany istniejących opraw oświetleniowych. Zapewnił, że będzie prowadził 

negocjacje gdy ENEA będzie opracowywała dokumentację na wymianę instalacji 

oświetleniowej w tej części, gdzie nie ma opraw oświetleniowych. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, zapytał, czy są 

przewidziane dodatkowe prace na drodze do Kierzkowic. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że nie przewiduje 

dodatkowych prac. 

Jelinek Marcin – radny, złożył oświadczenie dotyczące wniosku złożonego na 

poprzedniej sesji RM dotyczącej obniżenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa. 

/Oświadczenie w załączeniu./ 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zauważył, że na skwerze przy ul. 

Głogowskiej kierowcy parkują samochody. W imieniu mieszkańców poprosił o częstsze 

kontrole i udzielanie upomnień. 

Karpiński Zenon – Komendant Straży Miejskiej, zapewnił, że przeprowadzane są 

interwencje, udzielane pouczenia a także nakładane są mandaty. 
 

Do pkt.4. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS przedstawiła sprawozdanie z działalności  

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kożuchowie. /Sprawozdanie w załączeniu./ 
 

Do pkt.5. 

Rudkiewicz Maria – Główny Specjalista w Wydziale TI, przedstawiła informację nt. 

ochrony środowiska oraz podjętych działań w zakresie budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków. /Informacja w załączeniu./ 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, zapytał czy będzie 

możliwość zwrotu kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków dla 

mieszkańców, którzy taką inwestycję wykonają we własnym zakresie. 

Rudkiewicz Maria – Główny Specjalista w Wydziale TI, ponownie poinformowała, że 

w ramach tego programu nie ma takiej możliwości. 
 

Do pkt.6. 

Flis Bogusław – Dyrektor KOKiS „Zamek”, przedstawił informację nt. planów  

i zamierzeń organizacyjno – finansowych związanych z obchodami Dni Kożuchowa. 

/Informacja  

w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał jak wygląda sytuacja 

„Lubuskiego Słoneczka”. 

Flis Bogusław – Dyrektor KOKiS „Zamek”, poinformował, że odbyły się rozmowy  

z Regionalnym Centrum Kultury, które jest zainteresowane prowadzeniem zajęć  

w ramach zespołów Ziemi Lubuskiej. Będą prowadzone zajęcia cykliczne /dwa razy  

w miesiącu/ w Kożuchowie i Krośnie Odrzańskim. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał, czy 

jest wyłoniony organizator Turnieju Rycerskiego. 

Flis Bogusław – Dyrektor KOKiS „Zamek”,  poinformował, że wykonawca jest ten sam 
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co w roku ubiegłym. W obchodach będą również uczestniczyli rycerze z naszego terenu. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zauważył, że 

w przyszłości należałoby organizować Turniej Rycerski w fosie przy głównej ulicy  

z uwagi na jego promocję wśród osób przejeżdżających przez Kożuchów. 

Flis Bogusław – Dyrektor KOKiS „Zamek”,  zwrócił uwagę, że zorganizowanie imprezy 

w tym miejscu mogłoby być problematyczne z uwagi na bezpieczeństwo. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, dodał, że problemem jest podmokły teren. 

Zorganizowanie imprezy byłoby możliwe po melioryzacji terenu. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdziła, że zrezygnowanie z występu „gwiazdy” jest dobrym pomysłem z uwagi na 

sytuację finansową Gminy. Dodała, że lokalni wykonawcy będą mieli okazję do 

pokazania się. 
 

Do pkt.7. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił informację nt. stanu 

prawnego i technicznego zabytków znajdujących się na terenie Gminy oraz gminnego 

rejestru zabytków. /Informacja w załączeniu./ 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, że należy rozmawiać o stanie obiektów 

zabytkowych, ponieważ są naszą wizytówką. Stan obiektów jest bardzo zły. Stwierdził, 

iż nie zgadza się na ograniczenie prac związanych z remontem bastei. Na ten cel 

zaplanowano już środki finansowe. Stan murów obronnych jest bardzo zły, niektóre 

odcinki grożą zawaleniem. Błędem było przerwanie prac mających na celu bieżące 

utrzymanie murów. Na dzień dzisiejszy nie stać nas na leczenie, dlatego należy 

zapobiegać degradacji. Duża rola w tym zakresie leży po stronie radnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że zakres odbudowy bastei nie 

jest ograniczony. Wykonany projekt budowy obejmuje basteję oraz część drogową  

w której znajduje się baszta prochowa. Zapewnił, że basteja w 100% zostanie 

odrestaurowana za środki zaplanowane po zmianach budżetowych. Dodał, że Gmina 

otrzymała również dotację w kwocie 35 000 zł od Konserwatora Zabytków. Stwierdził, iż 

docelowo należy wykonać remont murów zgodnie z wstępną koncepcją zaakceptowaną 

przez Lubuskiego Konserwatora Zabytków. Samo ratowanie murów to za mało. Gmina 

będzie starała się o kolejne fundusze. Przygotowane są środki na dokumentację 

niezbędną do ubiegania się o środki na II etap rewitalizacji. Zwrócił uwagę, że decyzje, 
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które misi podjąć są bardzo trudne, kiedy stoi przed wyborem remontu kamienic czy 

murów obronnych. Docelowym działaniem jest udostępnienie murów dla zwiedzających, 

wybudowanie wieżyczek w których będą prezentowane wystawy. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, iż zgadza się z tym, że należy remontować zabytki. 

Zapytał skąd wziąć środki na takie działanie skoro gospodarka Gminy jest taka jak każdy 

widzi. W pierwszej kolejności należałoby poczynić działania w kierunku rozwoju 

gospodarki a następnie można mówić o realizacji koncepcji Burmistrza Kożuchowa. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że Gmina występuje o środki  

z LRPO z którego dofinansowanie wynosi 80%. Należy wykonywać zadania na które 

można otrzymać dofinansowanie. Remont kamienic będzie wykonywany w 100% ze 

środków własnych w udziałach należących do poszczególnych właścicieli. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, że mając wybór pomiędzy remontem 

zabytkowych kamienic a remontem murów obronnych wybiera kamienice, ponieważ 

mieszkają w nich ludzie, ale mimo wszystko należy zapobiegać dalszej degradacji 

pozostałych zabytków. 

Zakrzewski Bronisław – radny, zapytał ilu pracowników robót publicznych jest 

zatrudnionych obecnie, a ilu było zatrudnionych w latach ubiegłych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że w chwili obecnej 

zatrudnionych jest 15 pracowników, natomiast zdarzało się w latach ubiegłych, że 

zatrudnionych było 90 osób. Dodał, że w chwili obecnej Konserwator Zabytków bardzo 

dokładnie przygląda się pracom wykonywanym przy zabytkach. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że kiedyś nie było pięknych wizji, ale również nie było ruin leżących w fosie. 

Zaapelował o przeznaczenie środków na ich uprzątnięcie. Dodał, że gdyby na bieżąco 

wykonywane były prace, to nie byłoby takiej sytuacji, jaka jest dzisiaj. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że na zadanie zaplanowano 

135 000 zł. zwrócił uwagę, że część bastei która się zawaliła była wmurowana po wojnie. 

Wykonana była z cegły. Z dokumentacji wynika, że basteja ma grubość 80 – 90 cm 

natomiast część ceglana miała grubość 30 cm, dlatego została wypchana od środka przez 

ziemię.  Stwierdził, że przy przebudowie należałby tą część również rozebrać. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

powiedział, że należałoby powołać fundację, która pomagałaby wspólnotom 

mieszkaniowym w remontach zabytkowych kamienic. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że zaniedbania w tym 

zakresie sięgają kilkudziesięciu lat. Natomiast założenia są takie, iż prace w zakresie 

remontu kamienic będą wykonywane. Podsumował, że wszystkiego naraz nie da się 

zrobić. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zaproponowała zakończenie tematu z uwagi na szczegółowe omówienie tego zakresu na 

posiedzeniach Komisji.  
 

Do pkt.5. cd. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. Uskom, przedstawił informację nt. podjętych działań 

w zakresie dalszej kanalizacji na terenie Gminy. /Informacja w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, zapytał dlaczego mieszkańcy Czciradza ponoszą opłaty za 

gotowość odbioru ścieków skoro trafiają one do rowu. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. Uskom, wyjaśnił, że Spółka ponosi podwyższoną 

opłatę z tytułu odprowadzania ścieków do rowu. Stwierdził, że Spółka jest w gotowości 

do odbioru ścieków, a także jest w gotowości do usuwania awarii sieci. Nadmienił, że 

przedstawił radnemu i sołtysowi z terenu Czciradza analizę pokazującą iż mieszkańcy 

Kożuchowa dopłacają do ścieków mieszkańców Czciradza. 
 

Do pkt. 8 lit. a 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyposażenia Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym w majątek Gminy 

Kożuchów. /numer druku XLIV /1/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyposażenia Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym w majątek Gminy 

Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

 



10 

 

Do pkt. 8 lit. b 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji  

z mieszkańcami Gminy Kożuchów. /numer druku XLIV /2/13/  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji  

z mieszkańcami Gminy Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za – 15/ 
 

Do pkt. 8 lit. c 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. /numer druku XLIV 

/3/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 2, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt. 8 lit. d 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. /numer druku 

XLIV /4/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że powinien 

być zadowolony ponieważ pojawia się nowe zadanie na kwotę 700 000 zł. ma powstać 

kompleks rekreacyjno – sportowy, ale tak nie jest ponieważ o budowie sali widowiskowo 

– sportowej w Mirocinie Dolnym rozmawiamy 15 – 20 lat. Konieczność jej budowy była 

bardzo mocno argumentowana podczas dyskusji nad reorganizacją sieci szkół. Niestety 
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budowa sali przesunięta zostaje na lata 2015 – 2016. Zapytał, jakie są szanse wykonania 

sali w latach 2015 – 2016. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że nowa perspektywa 

finansowa środków unijnych na lata 2014 – 2020 daje możliwości korzystniejsze od 

aktualnych, m.in. podatek VAT będzie kosztem kwalifikowanym co spowoduje, że 

inwestycja będzie tańsza o prawie ¼. Jeżeli nie pozyska się środków z PROW, to można  

starać się o środki z LRPO, ale w tym programie zarezerwowano 6% z całej puli na 

zadania z zakresu wsparcia samorządów w ramach działań edukacyjnych tj. budowy, 

przebudowy, remontów obiektów oświatowych. Poinformował, że odbył spotkanie  

z dyrekcją szkoły w Mirocinie Dolnym, gdzie przedstawił sytuację. Zapewnił, że pani 

Dyrektor i pan J. Różycki zaakceptowali tą koncepcję. W ramach budowy boiska 

wybudowany zostanie ogrodzony plac zabaw z którego będą mogli korzystać 

mieszkańcy. 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, ponownie zapytał, czy  

w latach 2015 – 2016 zadanie będzie realizowane. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że w 2014 roku odbędą się 

wybory samorządowe. Zapewnił, że jeżeli ponownie uzyska mandat zaufania, to na 

pewno zadanie będzie realizowane. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że nie jest szczęśliwy  

z takiego rozwiązania, ponieważ od 10 lat obiecywana jest budowa sali rekreacyjno - 

sportowej dla uczniów ze Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym. Początkowo 

twierdził iż będzie przeciwko zaproponowanemu rozwiązaniu, ale po głębokim 

przemyśleniu i po rozmowie z panem J. Różyckim zmienił zdanie i będzie głosował za 

budową boiska.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

powiedziała, że również miała wątpliwości, ale lepiej mieć boisko niż nic. Zapytała, czy 

wielkość terenu wokół szkoły pozwoli na wybudowanie boiska i sali. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, twierdząco odpowiedział na zadane 

pytanie. Dodał, że wybudowany zostanie również parking. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że mimo iż za dwa lata podatek Vat będzie kosztem kwalifikowanym, to 

koszty budowy mogą być wyższe. Stwierdził, że na halę w Mirocinie Dolnym już 
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wydaliśmy ok. 50 000 zł. Nadmienił, że dużo mniejsze i biedniejsze gminy mają hale 

przy szkołach. Stwierdził, że hala już dawno powinna być wybudowana. Boisko będzie 

użytkowane przez kilka miesięcy w roku. Środki można pozyskać np. z Ministerstwa 

Sportu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, iż z Ministerstwa Sportu 

finansowane są inwestycje mające strategiczne znaczenie dla Województwa Lubuskiego. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że Nowa Sól ma wybudowaną halę w ramach tych środków. 

Pikulski Adrian – Sołtys Sołectwa Mirocin Średni, poinformował, że mieszkańcy 

obawiają się, że jeżeli powstanie boisko to hala nie będzie wybudowana. Mieszkańcy 

twierdzą również, że szkoła będzie zmierzała ku likwidacji. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że dopóki na tym terenie są 

dzieci, to nie ma planów likwidacji szkoły. Uzupełnił, że będzie możliwość korzystania  

z obiektu w godzinach popołudniowych. Stwierdził, że sala gimnastyczna jest ważnym 

elementem, ale nie najważniejszym w procesie rozwoju fizycznego dzieci. Budowa sali 

odsunięta jest w czasie wyłącznie z powodów finansowych. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, iż zgadza się z obawami mieszkańców, ponieważ 

cztery lata temu nikt nie mówił o likwidacji szkół w Broniszowie i Stypułowie. Sala 

gimnastyczna dawałaby gwarancję funkcjonowania szkoły. Stwierdził, iż niepokoi go 

kosztorys wykonania kompleksu, który wynosi 700 000 zł. Zakres prac jest bardzo duży. 

Dodał, że może być tak, że kosztorys może być nieadekwatny do dzisiejszych cen. 

Zapytał, czy dokumentacja i wszelkie formalności związane z II etapem rewitalizacji 

będą wykonane do czasu ogłoszenia konkursu. Stwierdził, że Gmina chce pozyskać  

ok. 4 000 000 zł. a na całe Województwo Lubuskie przeznaczono 15 000 000 zł. dlatego 

ma obawy, że szanse pozyskania środków nie są duże. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że radny M. Jelinek ma prawo 

do wątpliwości i rozterek. Zapewnił, że jest zdeterminowany i patrzy okiem zwycięzcy, 

iż te środki Gmina dostanie. Jest to niezwykle ważna inwestycja. Dodał, że dokumentacja 

jest wykonana. Jedynie na uliczki biegnące  przy murach zostały zebrane oferty i za 

około 3 – 5 tyg. dokumentacja będzie wykonana. Potrzebna jest aktualizacja lokalnego 

programu rewitalizacji, jak również studium wykonalności z analizą finansową. Mając 

wszystkie kosztorysy dokonuje się poprawy studium wykonalności. Czas wykonania 
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dokumentu to 2 – 3 tygodnie. Konkurs zostanie ogłoszony na koniec drugiego kwartału. 

Zapewnił, że Naczelnik Wydziału Funduszy i Rozwoju pan Piotr Maciąg pracuje już nad 

fiszką projektu. Koncepcje są już przygotowane i rozpisane. Zapewnił, że Wydział FR 

projekty pisze bardzo dobrze. Dokumentacja na dofinansowanie remizy OSP 

pokazywane są jako wzorcowe. Stwierdził, że jest dumny ze swoich pracowników. 

Zapewnił, że tylko i wyłącznie ilość uczniów determinuje funkcjonowanie szkoły. Dodał, 

że przygotowany został plan rozwoju szkoły. Zauważył, że więcej inwestycji zostanie 

wykonanych, jeżeli do każdej naszej złotówki dołożymy min. złotówkę ze środków 

zewnętrznych. 

Malczyk Piotr – radny, stwierdził, że nie można argumentować woli istnienia szkoły od 

tego czy będzie wybudowana hala sportowa.  

Dusza Zbigniew – radny, przychylił się do wypowiedzi radnego P. Malczyka. Podał za 

przykład szkołę w miejscowości Niwiska. Dodał, że Gmina ma większe szanse na 

pozyskanie środków z uwagi na to, że jest to już drugi etap rewitalizacji. Decydenci 

widzą, że jest to kontynuacja rozwoju Gminy Kożuchów. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 3, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt. 8 lit. e 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2013 – 2020. /numer druku XLIV /5/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2013 – 2020. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 3, nie głosowało - 0/ 
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Do pkt. 8 lit. f 

Malczyk Piotr – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kożuchowie. /numer druku XLIV /6/13/ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kożuchowie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 2, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt. 8 lit. g 

Malczyk Piotr – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Kożuchowa. /numer druku XLIV /7/13/ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt. 8 lit. h 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany w składzie Komisji Spraw Społecznych. /numer druku XLIV /8/13/ 

Wajman Grzegorz – radny, wyraził zgodę na pracę w Komisji.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany w składzie Komisji Spraw Społecznych. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za – 15/ 
 

Do pkt. 8 lit. i 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany w składzie Komisji Gospodarki i Budżetu. /numer druku XLIV /9/13/ 

Wajman Grzegorz – radny, wyraził zgodę na pracę w Komisji.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany w składzie Komisji Gospodarki i Budżetu. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za – 15/ 
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Do pkt.9. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XLIII został przyjęty większością głosów. /za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt.10. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił pismo Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków w sprawie wymiany okien w budynku przy ul. Legnickiej. 

/Pismo w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poinformował, że do biura Rady 

Miejskiej wpłynęło sprawozdanie  z realizacji programu współpracy w 2012 roku Gminy 

Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. /Sprawozdanie w 

załączeniu./  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przypomniał, że upływa termin 

składania oświadczeń majątkowych za 2012 rok.  

Perdian Halina – radna, zapytała, kiedy będzie wykonany plac zabaw na ul. Spacerowej. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, odpowiedział, że plac zabaw 

powinien być gotowy na Dni Kożuchowa. 

Perdian Halina – radna, poprosiła o uporządkowanie skwerów zielonych na 

skrzyżowaniu ulic Szprotawska – Wolności – Chopina. Zapytała, kto wygrał przetarg na 

utrzymanie terenów zielonych. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że przetarg nie był 

ogłoszony. Rozpatrywana jest inna procedura umożliwiająca działanie poprzez P.U.K. 

Uskom. Prowadzone są wstępne rozmowy. Najprawdopodobniej sprawa zostanie 

rozwiązana do końca tygodnia.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

kiedy zostaną wypłacone dodatki dla Sołtysów za opiekę nad świetlicami. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że jeszcze nie ma środków 

na ten cel. Kilkumiesięczna zwłoka spowodowana jest tym, że należy znaleźć źródło 

finansowania. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

powiedział, iż sołtysi ubolewają nad tym, że źródła finansowania szuka się po podpisaniu 

umów.   
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

co będzie z pracownikami Spółdzielni  Socjalnej „Eden” skoro nie wygrali przetargu na 

dożywianie dzieci. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że wyposażenie kuchni nie 

jest własnością Spółdzielni  Socjalnej „Eden”  tylko Stowarzyszenia „Rozwój”, które  

w tym obiekcie prowadzi projekt systemowy dla OPS. Dla Spółdzielni poszukiwane są 

inne rozwiązania. Poprosił o skierowania zapytania do Prezesa Spółdzielni  Socjalnej 

„Eden”,  ponieważ Burmistrz Kożuchowa nie jest pracodawcą dla jej pracowników. 

Dodał, że pracownicy byli zatrudnieni na umowę zlecenie. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

czy udało się wyjaśnić sytuację dotyczącą przepustów w Solnikach.   

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że do Urzędu nie 

wpłynęło zgłoszenie w sprawie przepustów. Wpłynęło natomiast zgłoszenie w sprawie 

zniszczenia dróg. Pracownik został zobowiązany do sprawdzenia wielkości szkód. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

poinformował, że Firma która poszukiwała gazu oprócz dróg zniszczyła teren znajdujący 

się za boiskiem w miejscowości Radwanów. Zaproponował, że mieszkańcy wykonają 

prace społecznie w zamian za to, że środki, które miałaby Gmina zapłacić z tytułu 

robocizny przekazane zostaną na remont szatni.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że w chwili obecnej nie może 

złożyć deklaracji w tej sprawie, ponieważ będą to środki mocno naznaczone. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

czy na zebraniu w Związku Międzygminnym poruszany był temat ulg dla rodzin 

wielodzietnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że działanie takie jest  

zabronione ustawowo, ponieważ jest to zwolnienie podmiotowe. W tej sprawie ukazało 

się orzeczenie RIO z Rzeszowa. Dodał, że rodziny wielodzietne, które są pod opieką 

OPS mogą mieć zwiększone środki na wydatki mieszkaniowe. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

czy jeżeli ktoś mieszka w domu jednorodzinnym, to czy może skorzystać z dodatku 

mieszkaniowego. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że jeżeli rodzina kwalifikuje się 

do wsparcia z OPS to może skorzystać z dodatku mieszkaniowego. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosiła o naprawę ulicy 1 Maja. Poinformowała, że na ulicy 1 Maja woda spływająca  

z rur rynnowych obluzowała kostkę granitową. Poprosiła o naprawę. Podziękowała za 

usunięcie kuli z kamienicy w Rynku oraz za szybką interwencję w sprawie lustra na ulicy 

Hożej. Poprosiła o postawienie w pionie słupka na którym to lustro jest zamontowane.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że sprawa lustra 

została załatwiona w godzinach porannych. 

Drozdek Sławomir – radny, podziękował strażnikom miejskim za wzmożone  

interwencje w sprawie źle zaparkowanych samochodów. Zapytał, czy została złożona 

oferta na utrzymanie cmentarza wojskowego.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że w chwili obecnej 

przeprowadzane są wszystkie procedury. Najprawdopodobniej w pierwszych dniach maja 

rozpoczną się pierwsze prace z tym związane. Poszukiwane są alternatywne rozwiązania 

umożliwiające szybsze i bardziej racjonalne działanie.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, uzupełnił, że w roku bieżącym Wojewoda 

zaplanował na utrzymanie cmentarza tylko 4 000 zł.  

Drozdek Sławomir – radny, zapytał czy ustalona została taryfa za wywóz śmieci.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że 20 maja odbędzie się 

otwarcie ofert, dopiero wówczas będą wiadome stawki. Stawka kalkulacyjna, założona 

do budżetu Związku, wynosi średnio 12 zł. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, stwierdził, że 

równiarka wyrównała tylko część drogi do agroturystyki w Stypułowie poprosił  

o naprawę pozostałego odcinka drogi. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że nie było to zlecenie Gminy. 

Droga naprawiana była na zlecenie właścicieli posesji. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu poprosił o ponowne 

wystąpienie do Agencji w sprawie przejęcia na rzecz Gminy działki położonej obok 

świetlicy w Stypułowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że Gmina w tej sprawie 

dostała odpowiedź odmowną. Zapewnił, że Gmina wystąpi ponownie z wnioskiem. 
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Jelinek Marcin – radny, w imieniu mieszkańców Studzieńca porosił o wystąpienie do 

Zarządu Dróg Powiatowych z wnioskiem o umieszczenie w pasie drogowym drogi 

powiatowej w miejscowości Studzieniec, barierek ochronnych przy wejściu na teren 

parafii.  

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy Stowarzyszenie 

„Rozwój” ponosi koszty dzierżawy budynku Edenu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że podmioty które tam 

prowadzą działalność mają podpisane umowy dzierżawy albo umowy najmu. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

czy odbyły się rozmowy w sprawie przyłącza energetycznego do budynku szatni  

w Radwanowie. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że sprawa została 

skierowana do nadzoru prawnego Firmy ENEA. W piątek spodziewane jest ostateczne 

stanowisko. Zaproponował spotkanie, ponieważ sytuacja przyłącza jest nieco inna niż 

wiedza radnego J. Niezgodzkiego na ten temat. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czyją własnością jest teren 

przed sklepem „Jubilat”. Zapytał, czy tablica umieszczona na sklepie dotycząca czasu 

postoju jest zgodna z prawem, czy na zgłoszenie Prezesa PSS „Społem” zostanie podjęta 

interwencja. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że teren jest własnością PSS 

„Społem”. 

Karpiński Zenon – Komendant Straży Miejskiej, zapewnił, że w razie zgłoszenia taka 

interwencja nie zostanie podjęta, ponieważ, dla Straży Miejskiej, teren przed sklepem jest 

parkingiem i można na nim parkować bez ograniczeń.    
 

Do pkt.11. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. 

Sesję zakończono o godzinie 16.00 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                            Jan Medyński 


